
Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 

dňa 22. 2. 2023 

 

 

 

 

 

Prítomní: Mgr. Jaroslav Ciran           -      primátor mesta     

                  Ing. Ján Michálek              -      prednosta MsÚ 

 

 

Prítomní poslanci (10 poslancov): 

Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Silvia Čuvalová, Ing. Martin Gálik, Branislav Kovačech, Annemarie 

Maršová, Mgr. Simona Nemcová, Mgr. Maroš Sadák, Matúš Tomáška, Mgr. Eva Ušiaková, Ing. Eva 

Zekucia 

 

Hostia: podľa prezenčnej listiny 

 

 

ROKOVANIE MsZ 

 

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu 

 

V úvode rokovania MsZ privítal Mgr. Jaroslav Ciran, primátor mesta, všetkých prítomných a 

konštatoval, že je prítomných deväť poslancov a MsZ je uznášaniaschopné (krátko na to, ešte pred 

prvým hlasovaním MsZ, prišiel 10. poslanec Branislav Kovačech). Rokovanie MsZ sa začalo o 15:05 

hod. V rámci volebného obdobia to bolo 3. zasadnutie. Primátor z dôvodu vyššieho počtu bodov 

programu MsZ vyzval a poprosil prítomných, aby dodržiavali rokovací poriadok MsZ a vyjadrovali 

sa stručne, jasne a k téme.  

Poslankyňa MsZ Ing. Gabriela Ciranová vzhľadom na neprítomnosť hlavnej kontrolórky PhDr. 

Boženy Dankovej (z dôvodu PN), navrhla z programu MsZ vypustiť bod č. 5 Správa o kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022 a presunúť ho do ďalšieho zasadnutia MsZ Brezová pod 

Bradlom.  

 

Najprv bol prerokovaný pôvodný návrh programu MsZ: 

 

Program: 

 

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

3. Pripomienky a námety obyvateľov 

4. Správa o plnení uznesení MsZ   

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022 
6. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa za členov do Rady školy MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ   

7. Schválenie Rokovacieho poriadku komisií MsZ 

8. Prevody  nehnuteľností 

9. Dodatok č. 1 k VZN 3_2019 o zabezpečení stravovania dôchodcov 

10. Správa o činnosti Mestskej polície Brezová pod Bradlom v r. 2022 
11. Správa o činnosti DHZ v r. 2022 

12. Správa o činnosti Múzea Dušana Samuela Jurkoviča v roku 2022 



13. III. zmena rozpočtu na rok 2022 rozhodnutím primátora 

14. Schválenie úveru mesta, odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu úveru 

15. Schválenie dotácií z rozpočtu mesta na rok 2023 

16. Investičné akcie v roku 2023 

17. Odvolanie súčasného a vymenovanie nového riaditeľa príspevkovej organizácie 

Technické služby mesta Brezová pod Bradlom 

18. Schválenie predĺženia platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta 

Brezová pod Bradlom 

19. Rôzne 

20. Interpelácie poslancov 

21. Záver 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 1a/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 9                          proti: 1                    zdržal sa: 0 

 

 

Následne bol prerokovaný vyššie uvedený návrh poslankyne Ing. Gabriely Ciranovej z programu 

MsZ vypustiť bod č. 5 a presunúť ho do ďalšieho zasadnutia MsZ. Poslanci tento návrh neschválili. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 1b/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 5                          proti: 3                    zdržal sa: 2 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice 
Primátor navrhol do návrhovej komisie Mgr. Evu Ušiakovú a Branislava Kovačecha, určil 

zapisovateľa PhDr. Matúša Valihoru, za overovateľov zápisnice určil Ing. Silviu Čuvalovú a Mgr. 

Maroša Sadáka. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 2/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                        proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

3. Pripomienky a námety obyvateľov 

Jozef Ďuriš: 

- vyzval primátora aby zvážil svoje vystúpenie na predchádzajúcom zasadnutí MsZ a ospravedlnil sa 

mu, 

PhDr. Vlasta Cigánková: 

- pýtala sa, či sa primátor zúčastnil v ten deň konaného protestu ZMOS a ako mesto Brezová pod 

Bradlom reaguje na problémy s energetikou. Primátor v odpovedi uviedol, k akému nárastu cien 

a ďalších výdavkov mesta došlo. Upozornil na pravdepodobnosť potreby v budúcnosti zvýšiť 

poplatky a dane. Ďalej spomenul úsporné opatrenia prijaté v tejto situácii mestom - energeticky 

úsporný režim vykurovania, úspory na osvetlení i na chode mesta a mestských organizácií. 

 

 

4. Správa o plnení uznesení MsZ 

Správu vypracovala hlavná kontrolórka, primátor ospravedlnil jej neúčasť na MsZ z dôvodu PN. 

Správu o plnení uznesení zobralo MsZ na vedomie. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 3/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                        proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 



5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022 
Poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová uviedla, že ohľadom správy má viaceré odborné otázky na hlavnú 

kontrolórku. Do následnej diskusie sa ďalej zapojili i primátor, poslankyňa Ing. Eva Zekucia, 

poslanec Branislav Kovačech a prednosta MsÚ Ing. Ján Michálek. 

Správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2022 zobralo MsZ na vedomie. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 4/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 6                        proti: 2                    zdržal sa: 2 

 

6. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa za členov do Rady školy MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ 

Primátor priblížil potrebu prevoliť zástupcov zriaďovateľa za členov do Rady školy MŠ, ZŠ, ZUŠ, 

CVČ vyplývajúcu zo zákona a uviedol mená navrhnutých zástupcov. Poslanci k návrhu nemali žiadne 

otázky ani pripomienky.  

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 5/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

7. Schválenie Rokovacieho poriadku komisií MsZ 

Návrh rokovacieho poriadku v krátkosti priblížil primátor. Poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová 

spomenula, že v minulosti diskutovali o tom, že jednotlivé komisie MsZ budú mať svoje rokovacie 

poriadky, primátor vysvetlil, že komisie sa zhodli spoločnom rokovacom poriadku. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 6/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 9                        proti: 0                    zdržal sa: 1 

 

 

8. Prevody  nehnuteľností 

Na rokovanie MsZ bolo predložených 6 žiadostí o prevod nehnuteľností, ktoré boli prerokované v 

príslušných komisiách MsZ. S jednotlivými žiadosťami oboznámil prítomných Ing. Ján Michálek, 

prednosta MsÚ. Zámery prevodov boli zverejnené v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli  a 

na webovej stránke mesta. 

 

Uznesením č. 7/2023 bol schválený súhlas so zriadením vecného bremena v prospech Bratislavskej 

vodárenskej spoločnosti, a.s. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 7/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Uznesením č. 8/2023 bol schválený predbežný súhlas so zriadením vecného bremena v prospech Mgr. 

Jany Jánošovej, r. Jánošovej. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 8/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Uznesením č. 9/2022 bol schválený súhlas s predajom pozemku v prospech Miroslava Kurtu, r. Kurtu,  

a manž. Ivany Kurtovej, r. Starej. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 9/2022 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 



Uznesením č. 10/2022 bol schválený súhlas s predajom pozemku v prospech Martina Bôžika, r. 

Bôžika. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 10/2022 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Uznesením č. 11/2023 bol schválený predbežný súhlas so zriadením vecného bremena v prospech 

Romana Vajkúnyho, r. Vajkúnyho. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 11/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Uznesením č. 12/2023 bol schválený predbežný súhlas so zriadením vecného bremena v prospech 

Stanislava Holíka, r. Holíka. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 12/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

9. Dodatok č. 1 k VZN 3_2019 o zabezpečení stravovania dôchodcov 

Návrh dodatku v krátkosti predstavil primátor. Poslanci k nemu nemali žiadne otázky ani pripomienky. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 13/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

10. Správa o činnosti Mestskej polície Brezová pod Bradlom v r. 2022 

Správu stručne predstavil náčelník mestskej polície Mgr. Peter Marko. Poslankyňa Ing. Gabriela 

Ciranová sa pýtala na kamerový systém a dopravné značenie v Brezovej – Štverníku. Náčelník 

mestskej polície uviedol, že je potrebné pokračovať v priebežnej rekonštrukcii kamerového systému. 

O dopravnom značení komunikoval s oddelením výstavby, život. prostredia a dopravy MsÚ, ktorí 

dajú požiadavku na TSK. Poslanec Branislav Kovačech upozornil na borovice naklonené do cesty 

V Brezovej – U Vaškov. Poslanec Matúš Tomáška poďakoval za správu o činnosti mestskej polície 

a navrhol, aby náčelník pripravil správu, aké investície by mestská polícia potrebovala v najbližších 

štyroch rokoch.  

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 14/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

11. Správa o činnosti DHZ v r. 2022 

Primátor ospravedlnil neprítomnosť veliteľa dobrovoľného hasičského zboru i jeho zástupcu 

z dôvodu pracovných povinností a stručne predstavil činnosť dobrovoľného hasičského zboru. 

Poslanci k správe nemali žiadne otázky ani pripomienky. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 15/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

12. Správa o činnosti Múzea Dušana Samuela Jurkoviča v roku 2022 

Správu v krátkosti predstavil pracovník múzea PhDr. Matúš Valihora. Poslankyňa Ing. Silvia 

Čuvalová za komisiu školstva, kultúry, mládeže a športu poďakovala za činnosť múzea.  



 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 16/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

13. III. zmena rozpočtu na rok 2022 rozhodnutím primátora 

Návrh III. zmeny rozpočtu stručne predstavil primátor. Poslanci k návrhu nemali žiadne otázky ani 

pripomienky. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 17/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

14. Schválenie úveru mesta, odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu úveru 

Úver krátko priblížil primátor. Poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová navrhla, aby bola výška úveru 

znížená z 1 000 000 EUR na 750 000 EUR (predpokladanú rezervu 250 00 EUR, navrhla kryť 

namiesto úveru z nerozdeleného zisku z mestských lesov). Ing. Ciranová požiadala vedúcu oddelenia 

financií a majetku MsÚ Ing. Alenu Jančiu, aby priblížila dôvody pre zvolenie doby splatnosti úveru 

nie na 10, ale na 15 rokov. Ing. Jančia uviedla potrebu rozložiť splácanie úveru na dlhšiu dobu a tým 

nižšie ročné splátky, aby nebola ohrozená likvidita mesta. Poslankyňa Ing. Eva Zekucia upozornila, 

že prijatie úver bolo prejednávané na finančnej komisii i na pracovnom stretnutí poslancov MsZ 

a prikláňa sa k názoru, aby bol úver prijatý tak, ako je navrhnutý. V pomocnom hlasovaní poslanci 

neprijali poslankyňou Ing. Gabrielou Ciranovou navrhnuté zníženie výšky úveru na 750 000 EUR. 

Následne poslanci pristúpili k hlasovaniu návrhu úveru vo výške 1 000 000,- EUR.     

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 18/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 9                        proti: 0                    zdržal sa: 1 

 

 

15. Schválenie dotácií z rozpočtu mesta na rok 2023 

Žiadosti o dotácie, o ktorých rozhoduje MsZ, boli prerokované v príslušných odborných komisiách. 

Primátor uviedol, že požiadavky na dotácie presahujú sumu určenú na ne v rozpočte mesta a návrhy 

na výšku jednotlivých dotácií prerokovali príslušné komisie MsZ i poslanci MsZ na pracovnom 

stretnutí. V krátkosti sa vyjadrila i predsedníčka komisie školstva, kultúry, mládeže a športu Ing. 

Silvia Čuvalová.  

Nasledovali hlasovania o jednotlivých návrhoch na dotácie pre: Lyžiarsky klub BRADLAN Brezová 

pod Bradlom, Športový klub BRADLAN Brezová, Futbalový klub BRADLAN Brezová pod Bradlom, 

Cyklistický klub Bradlo bike Brezová pod Bradlom, Považskú sokolskú župu M. R. Štefánika, 

Občianske združenie CHARIS, občianske združenie Osobnosti Pod Bradlom, občianske združenie FS 

Brezová, občianske združenie Posolstvo, Oakhill s.r.o., Dobrovoľný hasičský zbor Brezová pod 

Bradlom. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 19/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za:   9                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 20/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za:   8                      proti: 0                    zdržal sa: 1 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 21/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 22/2023 - príloha zápisnice. 



Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 23/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 24/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 25/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 26/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 27/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 28/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 29/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

PhDr. Vlasta Cigánková sa pýtala na žiadosť Asociácie priateľov Francúzska o poskytnutie dotácie. 

Primátor uviedol, že na pracovnom stretnutí poslancov sa dohodli, že, ak bude potvrdené, že návšteva 

z Francúzska sa uskutoční, žiadosť bude prerokovaná na nasledujúcom zasadnutí MsZ. Následnej 

diskusie sa zúčastnili PhDr. Vlasta Cigánková, prednosta MsÚ, primátor, poslankyňa Ing. Eva 

Zekucia. Peter Klement sa v mene Futbalového klubu BRADLAN Brezová pod Bradlom poďakoval 

za udelenie dotácie v roku 2022 a schválenie dotácie na tento rok. 

 

 

16. Investičné akcie v roku 2023 

Návrh investičných akcií s prioritou na rok 2023 predstavil primátor. Poslankyňa Ing. Gabriela 

Ciranová požiadala o zaradenie rekonštrukcie úseku chodníka od Tesca k štvorbytovkám na Sídl. D. 

Jurkoviča do investičných akcií. Pýtala sa na doplnenie projektovej dokumentácie zateplenie MŠ 1 a 

na výkup pozemkov na rozšírenie cintorína, primátor uviedol, že kapacita cintorína by mala byť počas 

tohto volebného obdobia postačujúca. Poslanec Branislav Kovačech navrhol presunúť investíciu 

urnový háj z priority B do priority A, čo bolo prijaté. V súvislosti s výkupom pozemkov na IBV za 

stavebninami navrhol zriadiť parkovisko. Poslankyňa Mgr. Eva Ušiaková upresnila, že návrh výkupu 

pozemkov za stavebninami je v zmysle územného plánu určený na rodinné domy a čo sa týka 

parkoviska, to je navrhnuté v areáli CVČ a denného centra. Poslankyňa Annemarie Maršová sa 

spýtala, či sú v investičných akciách zahrnuté prostriedky na spomenutú rekonštrukciu priestorov 

mestskej polície, primátor upresnil, že uvedené prostriedky sú zahrnuté v rozpočte na činnosť 

mestského úradu. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 30/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za:   9                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

 

 



17. Odvolanie súčasného a vymenovanie nového riaditeľa príspevkovej organizácie Technické 

služby mesta Brezová pod Bradlom 
Primátor mesta uviedol, že z dôvodu dosiahnutia dôchodkového veku súčasného riaditeľa usporiadali 

výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa technických služieb. Priblížil zloženie výberovej 

komisie, kandidátov, priebeh a vyhodnotenie výberového konania, v ktorom najlepšie obstál Ing. 

Róbert Báto. Následne sa Ing. Róbert Báto v krátkosti predstavil a priblížil svoju víziu riadenia 

technických služieb. Poslankyňa Annemarie Maršová ocenila zámer Ing. Báta v prípade potreby 

osobne vypomáhať v teréne a poďakovala za spoluprácu súčasnému riaditeľovi technických služieb 

Bohuslavovi Kripplovi.  

Poslanci schválili odvolanie riaditeľa príspevkovej organizácie Technické služby mesta Brezová pod 

Bradlom Bohuslava Krippla na základe Dohody o ukončení pracovného pomeru. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 31/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Poslanci schválili v zmysle §11 ods. 4 písm. l Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

vymenovanie Ing. Róberta Báta do funkcie riaditeľa príspevkovej organizácie Technické služby 

mesta Brezová pod Bradlom dňom 1. 5. 2023. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 32/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Primátor mesta poďakoval riaditeľovi technických služieb Bohuslavovi Kripplovi za jeho doterajšie 

pôsobenie. V diskusii bolo upresnené, že súčasný riaditeľ technických služieb zostáva vo svojej 

funkcii do vymenovania nového riaditeľa technických služieb dňom 1. 5. 2023. 

 

 

18. Schválenie predĺženia platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta 

Brezová pod Bradlom 

Primátor uviedol, že MAS Kopaničiarsky región ešte nestihla pripraviť nový Program hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja mesta, a preto je predložený návrh na predĺženie platnosti súčasného PHSR o rok 

- do 31. 12. 2023. Platný PHSR je potrebný pre poskytovanie dotácií zo štátneho rozpočtu, 

eurofondov a rôznych iných zdrojov. 

 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 33/2023 - príloha zápisnice. 

Hlasovanie: za: 10                      proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

 

19. Rôzne 

Interpelácie poslancov: 

Ing. Silvia Čuvalová 

- pýtala sa na informáciu zo zápisnice komisie výstavby, územ. plánovania, život. prostredia a 

dopravy,  

  že by mohlo pribudnúť cca 5 parkovacích miest na malom ihrisku na Medzi Sídl. D. Jurkoviča a Ul. 

  Dr. Š. Osuského. Poslankyňa Mgr. Eva Ušiaková a primátor uviedli, že ihrisko je nevyužívané,  

  zatiaľ nie je rozhodnuté, zámer je v rovine úvah. 

- na podnet občanov sa pýtala na otvorenie športového areálu v základnej škole pre verejnosť od 1. 4. 

   2023, vedúca odd. sociálneho, školstva, kultúry a projektov Ing. Gabriela Plačková upresnila, že 

   informácie o sprístupnení verejnosti budú uverejnené aj v Novinkách spod Bradla.  

- pýtala sa, ako mesto pokročilo s požiadavkou na udelenie čestného názvu Základná škola Dr.  

   Štefana Osuského brezovskej základnej škole, primátor a Ing. Gabriela Plačková uviedli, že mesto 



   dostalo súhlasné stanovisko ministerstva školstva, no vyžiadali si doplnenie ďalších dokladov,  

   cieľom je zrealizovať celý proces udelenia čestného názvu k 1. 9. 2023. 

- spomenula, že je potrebné sa zaoberať prípravou nového VZN k dotáciám a ich vyúčtovaniu,  

   primátor uviedol že príprava je v pláne v priebehu I. polroku tohto roku. 

Mgr. Eva Ušiaková 

- poďakovala sa za spoluprácu riaditeľovi technických služieb Bohuslavovi Kripplovi. 

Branislav Kovačech 

- upozornil na zatlačené reflexné prvky na priechode pre chodcov pri zdravotnom stredisku, prednosta 

   doplnil, že už podali reklamáciu uvedených reflexných prvkov. 

- pýtal sa, kedy budú dosypané kraje cesty na Baraneckej ul, primátor uviedol, že počas jari. 

- pýtal sa, kto odprace vegetáciu orezanú elektrikármi, riaditeľ technických služieb uviedol, že  

   elektrikári orežú vegetáciu v celom meste a následne ju zoštiepkujú. 

- pýtal sa na mestskú WC kabínu, primátor upresnil, že počas zimy bola z dôvodu vysokej spotreby 

   energie vypnutá, po oteplení bude uvedená do prevádzky. 

- v súvislosti s nedávnym požiarom v Baranci navrhol zvážiť obnovenie stálej služby dvoch hasičov. 

- dostal informáciu, že najvyšší súd vraj zrušil rozhodnutie okresného súdu vo veci bytového podniku, 

  primátor upresnil, že ide o rozhodnutie Najvyššieho súdu vo veci dovolania, Najvyšší súd vec vrátil 

  na krajský súd, potrebuje však ešte bližšie naštudovať informácie od JUDr. Simanovej. 

- poďakoval sa riaditeľovi technických služieb Bohuslavovi Kripplovi. 

Ing. Gabriela Ciranová 

- požiadala, aby bola zápisnica z komisie regionálneho rozvoja, cest. ruchu a podnikania formulovaná 

  v štruktúre: uznesenie, schválenie, kto, ako hlasoval. 

Ing. Martin Gálik 

- poďakoval sa riaditeľovi technických služieb a náčelníkovi mestskej polície. 

- na podnet občanov, navrhol, aby sa asfaltová drť z plánovanej rekonštrukcie cesty na Ul. J. M. 

   Hurbana použila na spevnenie cesty na Partizánskej ul. medzi Mladosťou a Partizánom i na iných 

   miestach, kde by sa drť dala využiť. 

- na podnet občanov sa pýtal, kedy si môžu podať žiadosť o nájomné byty na rekonštruovanej hornej  

   škole. Primátor uviedol, že predpokladajú, že koncom I. polroka tohto roku pred letom dajú ľuďom 

   možnosť zatiaľ predbežne sa hlásiť. Zvažujú, že podmienkou žiadosti bude prihlásenie na trvalý 

   pobyt v meste (bude stačiť aj trvalý pobyt hlásený na mesto). 

Matúš Tomáška 

- upozornil na havarijný stav schodov medzi Ul. Dr. Š. Osuského a Sídl. D. Jurkoviča a zlý stav 

   mostov na Budovateľskej Ul. Primátor uviedol, že najhorší je stav mosta oproti pálenici. 

- poďakoval hasičom, mestu a FS Brezová za zorganizovanie fašiangu. 

- upozornil na sčernenie Dejinného pamätníka na cintoríne najmä zo severnej strany, navrhol jeho 

   čistenie. 

Annemarie Maršová 

- pýtala sa na možnosť opravy cykloodpočívadla v Čiernom Blate, kto ho má v správe. Primátor 

   uviedol, že cykloodpočívadlo vybudovala MAS Kopaničiarsky región a už prešlo do správy mesta. 

- pýtala sa v akom stave je projekt „Zdravie a bezpečnosť v školách“. Ing. Gabriela Plačková uviedla,  

   že zatiaľ nie je nič zverejnené. A. Maršová sa ešte spýtala lehoty projektu, Ing. Plačková uviedla,  

   že po podpise zmluvy požiadajú o predĺženie žiadosti.   

Mgr. Simona Nemcová 

- ohľadom ihriska na Medzi Sídl. D. Jurkoviča a Ul. Dr. Š. Osuského by bola škoda, ak by tam vznikli  

   parkovacie miesta, v minulosti tam trénovali aj hokejbalisti (v súčasnosti nemajú v Brezovej kde  

   trénovať). Navrhla porozmýšľať nad rekonštrukciu ihriska. 

- pýtala sa na premietanie filmov v Národnom dome Štefánikovom. Primátor uviedol, že premietanie 

  už chceli obnoviť, Národný dom je však z dôvodu energeticky úsporného režimu vykurovania 

  zatvorený, zámer obnoviť premietanie zostáva.  

Ing. Eva Zekucia 



- poďakovala sa komisiám MsZ za prácu a zasielanie zápisníc, v súvislosti so zápisnicou komisie  

   školstva, kultúry, mládeže a športu sa pýtala na myšlienku zriadiť v meste turisticko-informačnú 

   kanceláriu, či sa zriadi v Múzeu D. S. Jurkoviča a či sa v múzeu bude vyberať vstupné. V 

   následnej diskusii primátora, Ing. Gabriely Plačkovej a PhDr. Matúša Valihoru, pracovníka múzea, 

   sa riešili možnosti výberu vstupného už v tejto letnej sezóne, vzhľadom na skutočnosť, že časť 

   priestorov do 27. 10. 2023 zostáva v udržateľnosti projektu, z ktorého boli realizované. 

- informovala, že 7. 2. 2023 sa uskutočnil 0. ročník stretnutia „Spolu v meste“, poďakovala sa vyše 

   40 spolkom a organizáciám, ktorí sa na tomto stretnutí zúčastnili. Informovala, že z dotazníka, ktorý 

   spolky a organizácie vyplnili, vyplynuli: záujem o poskytnutie priestorov, zosieťovanie 

   a propagáciu. Primátor uviedol, že priestory na stretávanie môžu spolky a organizácie hľadať napr.  

   v Dennom centre.  

Mgr. Maroš Sadák 

- poďakoval sa riaditeľovi technických služieb, 

- pripomenul prácu na cenovej mape pozemkov vo vlastníctve mesta, aby bola či najskôr predložená.  

  Primátor doplnil, že návrh novej cenovej mapy bude predložený na nasledujúcom rokovaní komisie 

  výstavby, územného plánovania, život. prostredia a dopravy. 

 

 

14. Záver 
Primátor mesta sa poďakoval všetkým za konštruktívny prístup. Zasadnutie MsZ sa skončilo o 17:40 

hod.  
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